
Referat ekstraordinær generalforsamling D.S.I Bogø Navigationsskole 

Tid og sted 
Mødet fandt sted i Bogø Ungdomsklub tirsdag den 19. december kl. 19:00. 

Formand John Pedersen bød velkommen og gik straks videre til dagsordenen. 

Punkt 1: Valg af dirigent 
John Kaarsberg blev foreslået og valgt uden modkandidat. 

John Kaarsberg kunne konstatere, at generalforsamlingen var lovligt varslet og dermed beslutningsdygtig. 

Punkt 2: Valg af stemmetællere 
Jane Sørensen og Berit Nissen blev valgt. 

Punkt 3: Årsberetning 
Formand John Pedersen fremlagde årsberetningen. 

Årsberetningen blev godkendt uden bemærkninger. 

Punkt 4: Forelæggelse af årsregnskab 
Kasserer Annette Jersholm fremlagde det reviderede regnskab der viste et overskud i regnskabsåret 2017 på kr. 

17.350,75. 

Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger. 

Punkt 5: Bestyrelsen foreslår at opløse D.S.I Bogø Navigationsskole 
Der var fremmødt 12 stemmeberettigede. 12 stemte for at opløse foreningen, da denne ingen berettigelse 

havde efter Navigationsskolen er solgt til anden side. Ingen af de stemmeberettigede stemte imod eller undlod 

at stemme. 

Punkt 6: Bestyrelsen foreslår anvendelse af formue 
Bestyrelsen foreslog at tildele Bogø Ungdomsklub kr. 13.500 samt Bogø Pensionistforening den resterende del 

at formuen efter alle udgifter er betalt. Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

Punkt 7: Eventuelt 
Heinrich Dick-Nielsen sagde tak for det store arbejde i forsøget på at etablene et ”Ø-hus” på Bogø. 

Anne Kühnell udtrykte glæde over at have været en del af projektet til trods for, at det ikke lykkedes at 

realisere drømmen. 

Forkvinde i Bogø Ungdomsklub, Nynne Ravnsted Daugaard-Petersen, takkede for støtten til Bogø 

Ungdomsklub. 

 

Referent 

Kim Walther Pedersen 

Bilag: 

Årsberetning 

Regnskab 


